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SOSNOVÁSOSNOVÁSOSNOVÁSOSNOVÁČEKČEKČEKČEK
Mnoho  zajímavých  informací  o  dění  v  obci  se  dozvíte  na  internetových stránkách obce
Sosnová  http://www.sosnova.org
PALIVOVÉ  DŘÍVÍ

Obecní  úřad  nabízí  občanům  Sosnové
palivové  dříví - topol.
Zájemci  o  dřevo  dostavte  se  na  OÚ
k  dojednání  podmínek.

Mateřská �kola Sosnová oznamuj
Po dohodě lze domluvit jiný term
Vezměte s sebou : rodný 

Kontakt: tel: 487 520 893

O víkendu dne 5.4.-6.4.2000 budou v obci na o
�ádáme občany, aby do kontejnerů odkládali po

Dne 5.4.2008 ( sob
ve 14 hod, odjezd v

Zájemci o zájezd se

JUBILANTI
Dne 6.3.2008 se uskutečnilo na OÚ setkání s občany, kteří v prvním čtvrtletí 2008 oslavili významné jubileum. Byli to
tito občané:
           Turzová  Hana  ,  Braunová  Marie  ,  Grznárová  Zdenka  ,  Němcová  Květoslava  ,  Hlavoňová  Helena
           Havelka  Josef  ,  Koreček  Franti�ek  ,  �míd  Josef .

Je�tě jednou blahopřejeme a přejeme hodně zdraví do dal�ích let.
(společná  fotografie  části  jubilantů  je  na  vnitřní  straně)
Pří�tí řádné zasedání OZ je 31.března 2008 od 18:00  hod.
V�ichni  občané  jsou  srdečně  zváni.

1/ Rozpočtová  změna  č.1/2008
2/ Koupě  pozemku  p.č. 248/15  do  vlastnictví  obce
3/ Program  podpory  sportu - schválení  vý�e  dotací
3/ Různé - usnesení  z  rady obce , informace  OÚ, diskuse
ZÁPIS  DO  MATEŘSKÉ  �KOLY
e konání  zápisu ve dnech  16. � 18.4.2008  od 10.00 hodin do 13.00 hodin
ín, nejpozději v�ak do 28.5.2008
list dítěte , očkovací průkaz , občanská průkaz

 , e-mail: ms-sosnova@seznam.cz
Mgr.Eva Kum�tová , ředitelka �koly
U s n e s e n í     č.  15 / 2008 z jednání rady obce konaného dne 11.2.2008 od 18,00hod na OÚ v Sosnové
15/A RO vzala na vědomí hospodaření obce za rok 2008
15/B RO vzala na vědomí informaci o podaných �ádostech o dotace
15/C RO projednala a schválila plán kulturní komise pro rok 2008
15/D RO projednala opětovnou �ádost p. Přibyly  a nedoporučuje ZO schválit tuto variantu
         přístupové cesty.
15/E RO schválila program jednání ZO na den 25.2..2008
KONTEJNERY
bvyklých stanovi�tích přistaveny velkokapacitní kontejnery � celkem 9 ks.
uze odpad, který tam patří � velkoobjemový komunální odpad.
DIVADLO  PRO  DĚTI  -     SPEJBL  A  HURVÍNEK

ota )  pořádá obecní úřad v Sosnové zájezd do divadla Spejbla a Hurvínka v Praze. Představení začíná
e 12 hod ze Sosnové. Cena vstupenek 50 Kč děti, 90 Kč dospělí. Dopravu hradí OÚ.

 hlaste na OÚ Sosnová.
                                                              Michálek L., starosta



Z á p i s   č.15/2008 z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 25.2.2008 od 18.00 hod
v zasedací místnosti OÚ

Přítomni:  J.Gorčík, Ing.M.Říha, L.Rampouch, Ing.J.Kladníček, L.�pindler, M.Konečná, L.Michálek, M.Janovský,
MUDr.M.Kadlec MVDr.M.Russ , MUDr.M.Hadravová, J.Anto�
Omluveni:  Ing.M.Pátra, E.Friedrich, V. Jeřalová
Hosté: p.Li�ka
Jednání řídil Lubomír Michálek  � starosta obce.

V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a hosty a konstatoval , �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno, je
přítomna nadpoloviční vět�ina členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné.Z jednání je pořizován zvukový záznam.
Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: Ing.J.Kladníček, MUDr.M.Hadravová
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen, k nahlédnutí byl  na úřední desce, internetových stránkách a v
Sosnováčku. Námitky proti němu nebyly podány.

Program  zastupitelstva členové obdr�eli a nebyly k němu �ádné připomínky.
P r o g r a m:

1) Hospodaření obce za rok 2007
2) Projednání návrhu přístupové cesty � p.Přibyla
3) Různé � usnesení z rady obce, diskuse

Hlasování o přijetí programu:
Pro:12 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : Program jednání byl schválen

1) Hospodaření obce za rok 2007

V�ichni členové ZO obdr�eli výkaz hospodaření za rok 2007 včetně podrobného rozboru vybraných kapitol. Hospodaření je
ZO předkládáno pouze pro informaci. Schvalovat ho budeme a� po provedeném auditu. Po zodpovězení dotazů ZO vzalo
hospodaření na vědomí.

2) Projednání návrhu přístupové cesty k parcele č 486/5 � p.Přibyla

*Starosta - návrh, který předlo�il stavebník p.Přibyla, není v souladu s územním plánem obce. Navrhované ře�ení je velkým
zásahem do krajiny a terénu. Při této variantě by byla nesmírně slo�itá zimní údr�ba, příjezdová komunikace k této lokalitě
není stavěna na tě�ký stavební provoz, obyvatelé v této lokalitě by byli neúměrně zatě�ováni výstavbou. Dle posledních
informací je před spu�těním výstavba rodinných domů v lokalitě za viaduktem, proto je reálné se napojit s příjezdovou
komunikací na tuto lokalitu tak, jak je to zpracováno v územním plánu obce. Proto doporučuji ZO neschválit variantu, jak ji
předlo�il stavebník p. Přibyla a doporučit stavebníkovi, aby počítal s příjezdovou komunikací dle územního plánu.
*�pindler � vnesl dotaz, zdali je skutečně počítáno v územním plánu s příjezdovou komunikací k parcele 486/5, aby nedo�lo ke
komplikacím, vzhledem k tomu, �e jsou to soukromé pozemky.
*Starosta � ano, v územním plánu je zpracována komunikace pro tuto parcelu přes lokalitu za viaduktem.

Hlasování:
Pro: 12 Proti: 0 Zdr�el se: 0
U s n e s e n í : ZO neschvaluje návrh přístupové komunikace k p.č. 486/5 a doporučuje stavebníkovi počítat s přístupovou
cestou dle územního plánu

3) Různé

*Starosta přečetl usnesení rady obce č.15 , toto usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu.

*Starosta dále zastupitele informoval o městské hromadné dopravě. Jízdní řády byly vyvě�eny teprve dne�ní den, na�e
připomínky byly zapracovány, předev�ím do�lo k posunutí celého jízdního řádu zhruba o 20 nim zpět, čím� je umo�něno
bezproblémové přestupování na ostatní linky. Do�lo také k zavedení autobusu v so a ne v dopoledních hodinách. V březnu
bude doprava jezdit pro cestující zadarmo, potom jízdenka bude přestupní s platností 60 min..

*Odpady na Ram�i -  proběhlo jednání na Inspekci �ivotního prostředí na kterém byl domluven způsob odvozu odpadů
z Ram�e zpět do Německa. Začátek odvozu má být zahájen během března a do dvou měsíců má být ve�kerý odpad odvezen.

*�ádosti na podporu sportu � �ádostí bylo podáno celkem 20 s celkovou vý�í 110.000,-- Kč. Dne 17.3.08 v 18.00 hod se sejde
rada obce se sportovní komisí, vyhodnotí �ádosti a připraví pro zastupitelstvo návrh na přidělení dotací. Upozorňuji, �e na tyto
dotace je v rozpočtu obce schválena částka 25.000,--Kč.

*p.Rampouch � budou velkokapacitní kontejnery?
*Starosta � ano, počítáme s nimi na konci března nebo na začátku dubna.



*p.Kladníček � jak je to s majetkovým přiznáním zastupitelů?
*Starosta � majetková přiznání podávají pouze členové rady a má být do 30.6.2008. Připravím tiskopisy a předám je těm, kteří
jsou povinni podat majetková přiznání.

*p.Kladníček   - kdy budou zameteny chodníky?
*Starosta � je to domluvené a� ve druhé polovině března, proto�e firmy mají techniku připravenu na zimní údr�bu a do té doby
to nemohou předělat.

*p.Konečná � stí�nost na vyvá�ení popelnic,nejsou vysypané celé.
* Starosta - upozorním firmu.

*Konečná -  dětská hři�tě?
*Starosta � jsou zpracovávány nabídky které  rada  na pří�tím jednání projedná, počítáme s tím, �e realizace bude uskutečněna
v dubnu.

*p.Kladníček � kdy se bude budovat přelo�ka silnice?
*Starosta � nemáme bli��í informace, má se teď na jaře začít..

*p.Kadlec � budou je�tě energetici upravovat terén zničený po jejich pracech při výměnách sto�árů?
*Starosta � na uvedení obecních pozemků do původního stavu s energetiky jednáme.
Ostatní pozemky např.u veteriny jsou soukromé.

Jednání bylo ukončeno v 18.40 hod.

U S N E S E N Í č. 15/2008
z jednání zastupitelstva obce konaného dne 25.2.2008 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové

15/A   Program jednání  byl schválen

15/B ZO neschvaluje návrh přístupové komunikace k p.č. 486/5 a doporučuje stavebníkovi počítat s přístupovou cestou
dle územního plánu.

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Fotografie  části  jubilantů  -  viz  článek  na  přední  straně
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Vá�ení občané Sosnové,

     chceme vás tímto informovat, �e do domu č.p. 20 se v prosinci minulého roku vrátila paní Josefa Hesová a s ní se
přistěhovaly dal�í 4 stále obyvatelky z Domova Sluneční dvůr u Jestřebí. Jedná se o Věru Pátkovou, Moniku Heřmánkovou,
Mílu Kačírkovou a Janu Süsovou.
     �eny hospodaří v chráněném bydlení za podpory asistentek. Rychle se seznamují s okolím Sosnové, mů�ete se s nimi
potkat při jejich pravidelných vycházkách.
     Zároveň vyu�íváme této příle�itosti a jménem v�ech zúčastněných z na�eho bydlení chceme poděkovat za vřelé přijetí na
pravidelném setkání seniorů. V�em se na této tradiční akci moc líbilo, taneční zábavy mají ve velké oblibě a proto uvítaly
mo�nosti zatančit si.

kolektiv  asistentek
yyddáávváá    OOÚÚ    SSoossnnoovváá,,  tteecchhnniicckkáá    ssppoolluupp
eepprrooddeejjnnéé,,  uurrččeennoo    vvýýhhrraaddnněě    pprroo    vvnniittřř

URČITĚ  JSTE  SI  V�IMLI

     Řada z nás sosnovských občanů si jistě velmi dobře pamatuje na pí. Hesovou, kterou jsme byli léta zvyklí potkávat  na
jejích denních vycházkách s dcerou Jo�inkou, na setkání důchodců i na cestách do České Lípy. Kdy� paní Hesová
zemřela,odstěhovala se její dcera do Domova Sluneční dvůr a jejich domek zůstal prázdný. Ale v prosinci loňského roku se
v�e změnilo a domeček znovu o�il.
     Jo�inka Hesová se vrátila do svého domku a s ní při�ly i 4 klientky Domova Sluneční dvůr, pro které bylo v domku
zřízeno chráněné bydlení. Nové obyvatelky se brzy zabydlely a pilně se učí jak si poradit v praktickém �ivotě. Starají se o ně
asistentky, které jim radí, dohlí�ení na ně, jezdí s nimi na nákupy do České Lípy. Děvčata jsou v novém domově �ťastná,
proto�e se osamostatňují, učí se vařit ( a u� také ledacos dovedou ), samy si uklízejí , samy se musí o sebe umět postarat.
Potkali jsme je také na setkání důchodců, kde se dobře bavily a patřily k nejpilněj�ím tanečnicím.Vícekrát si ji� při�ly
zacvičit a opravdu cvičily s plným nasazením. Ka�dá nová aktivita je velmi baví. Děvčata jsou velmi milá, rády se dají do
řeči a jsou vděčná za ka�dý vlídný úsměv.
     A a� se s nimi v autobusu nebo při jejich procházce potkáte,nezapomeňte se na ně usmát. Zaslou�í si to. Přestěhování ze
Slunečního dvora do Sosnové dalo jejich �ivotu nový rozměr a udělalo je �ťastnými. Ať vědí , �e i my jsme je mezi sebe
přijali.

     J.Nedvědová , 06.03.2008

     Jako babička �na plný úvazek�
přehled o tom co se ve �kolce děje
     Opravdu musím obdivovat bo
zájemci se učí hře na zobcovou fl
proto�e divadélko přijede za nimi.
Takové divadlo si děti báječně u�i
pohádka byla ú�asná. Vstupné na t
by pro rodiče bylo mnohem náklad
     V únoru �kolka uskutečnila da
nav�tívila solnou jeskyni v České 
O tom , jak pobyt v solné jeskyn
zlep�ení imunity atd. Děti byly v je
výlet. V dal�ím týdnu se pobytu zú
jeskyně opakuje.
    Velmi si vá�ím paní ředitelky M
ve �kolce je tak zábavný a pestrý, �
domů nechce, je�tě si musí trochu 
     Napsala jsem těchto pár řádků, 

Jsem  rád, �e  jsme  konečně  obdr
co  popsal  ve  svém  internetovém
chybějí  příspěvky  od  občanů.
Dostal  jsem  také  námět  týkající 
Musel  by  se  najít  někdo, kdo  by
kdy�  mnohem  zajímavěj�í  údaj
slibovaná  finanční  odměna  zatím
OPRAVDU  MŮ�EME  BÝT  PY�NÍ  . . .

 chodím denně s vnučkou do na�í mateřské �koly v Sosnové a mám proto docela dobrý
.
hatý program, který je pro děti připraven.Děti se mohly přihlásit na výuku angličtiny,
étnu. Ka�dé 2 měsíce mají děti divadelní představení, za kterým nemusí nikam dojí�dět,

jí, jsou ve svém prostředí, přímo se do hry zapojují a doma pak nad�eně vyprávějí, jaká ta
oto přestavení je velmi rozumné a vyjet si s dítětem třeba na pohádku do Jiráskova divadla
něj�í a časově náročné.
l�í skvělou věc, která velmi prospívá zdraví dětí.       Skupina 8 dětí s paní ředitelkou
Lípě. Hodina pobytu v solné jeskyni má  prý  pro zdraví hodnotu 3deního pobytu u moře.
i prospívá, jistě u� řada  z vás sly�ela. Zvlá�ť vhodný je na nemoci dýchacích cest, pro
skyni samy, hrály si, nikoho neru�ily a celou akci braly jako náramnou legraci a povedený
častnila druhá skupina a proto�e rodiče mají o tuto aktivitu zájem, �kolka náv�těvy solné

gr. Kum�tové a paní učitelky Librové , které jsou nesmírně obětavé a děti je milují.�ivot
e často, kdy� odpoledne přijdu pro vnučku, musím na ni dlouho  čekat, proto�e jí se prostě

pohrát a ukázat mi v�echny ty ú�asné věci, které ve �kolce mají.
proto�e si myslím, �e na na�i skolku v Sosnové mů�eme být opravdu py�ní.

Sosnová 17.2.2008 , J.Nedvědová
rrááccee    IInngg..  JJiiřříí    LLii��kkaa
nníí    ppoottřřeebbuu,,  225500    vvýýttiisskkůů,,  ddiissttrriibbuuccee    OOÚÚ    SSoossnnoovváá..

�eli  dostatek  článků, aby  bylo  Sosnováček  mo�no  vydat. Stále  ale  asi  stejně  platí  to,
  příspěvku  místostarosta  Jaromír  Anto�, tj. �e  "technicky  to  máme  vychytaný", ale

 se  zveřejňování  zajímavostí  z  kroniky  obce. I  zde  ale  platí  to  vý�e  uvedené.
  dal  nějaký  příspěvek  dohromady. Je  samozřejmě  k  dispozici  "novodobá"  kronika, i
e  by  byly  v  té  dřívěj�í, která  existovala, ale  je  patrně  někde  "ztracena"  a  ani
  nevedla  k  jejímu  "nalezení".

Ing.Li�ka  Jiří


